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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ PROGRAMOVÉ RADY 
 

 

 

 

Zvolte fakultu  ESF 

Název programu1: Hospodářská politika a mezinárodní vztahy 

Typ: Navazující magisterský  

Předseda rady: Libor Žídek 

Počet studijních programů:1 

 

Datum zasedání programové rady: 26. 9. 2022 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

doc. Ing. Libor Žídek, Ph.D. Garant studijního programu 

doc. Mgr. et Mgr. Oldřich Krpec, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

prof. PhDr. Zdeněk Kříž, Ph.D.* Akademický pracovník z daného programu 

Ing. Mgr. Richard Q. Turcsányi, Ph.D. Zástupce zaměstnavatelů/absolventů 

prof. Ing. Zdeněk Tomeš Ph.D. Vedoucí Katedry ekonomie 

Ing. Jan Jonáš Ph.D.* Programový koordinátor studijní úspěšnosti 

Bc. Kristýna Vlachová*; ** Host – student 

* on-line 

** člen programové rady je Bc. Roland Maťaš, ten ovšem s garantem programu dlouhodobě 

nekomunikuje. Jako zástupce studentů (stojící mimo programovou radu) se proto zasedání rady 

zúčastnila Bc. Kristýna Vlachová. 

 

  

                                                           
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci 

 

 

Komentář:  

Za poslední hodnocení období došlo pouze k nepodstatným změnám. Konkrétně byl přidán nový 

předmět Energy and environment (FSS:MEBn5015). Dále došlo k přesunu předmětu Dějiny 

ekonomických teorií 2 (ESF:MPE_DET2) ze druhého do třetího semestru. U předmětu Stáž došlo ke 

změně garanta (A. Konvalinová) a u předmětu Hospodářská politika 2 došlo ke změně rozsahu na 

2/0/0. 

 

Komentář: 

Dílčím cílem bylo zastavit pokles zájmu o program. V jarním i podzimním semestru došlo k nápravě 

klesajícího trendu, nicméně tento cíl přetrvává. 

Druhým dílčím cílem bylo zvýšit podíl studentů vyjíždějící na akademické stáže do zahraničí. Tento 

cíl se z důvodu epidemie nepodařilo naplnit.  

Dlouhodobým cílem bylo zajištění výuky, úpravy programu v reakci na moderní trendy. Je snaha tento 

cíl trvale naplňovat. 

 

Komentář: 

Program je celkově dobře etablovaný. Výuka v minulém akademickém roce byla poznamenána 

epidemií. Přímé dopady na výuku byly z pohledu programové rady relativně omezené. Nicméně 

epidemie se ovšem může projevit v omezeném počtu absolventů, protože studenti se v době pandemie 

více zapojili do pracovního procesu.  

Státní zkoušky dopadly zejména v jarním semestru mimořádně úspěšně, protože pět z deseti 

absolventů získalo červený diplom a jeden student druhé místo v Ceně děkana za diplomovou práci.  
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4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního 

programu 
Opatření vedoucí k cíli 

Implementace opatření (rok nebo 

cyklus) 

Zastavit pokles zájmu o 

program 

Větší informovanost 

studentů 

Provázanost 

s bakalářským studiem 

Dílčí změny v přijímacím 

řízení 

2019-2024 

Zvýšit procento studentů 

vyjíždějících na zahraniční 

univerzity a stáže 

Zvýšit informovanost 

studentů 

Zlepšit možnosti složení 

zkoušek po návratu ze 

zahraničí 

2020-2025 

   

   

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

 

Komentář: 

V zasedání rady byly diskutovány zejména současné i dlouhodobé výzvy programu. Došlo ke shodě 

na zavedení dílčích opatření, která by měla napomoci cíle dosáhnout. Jednou z možností je přijímání 

studentů, kteří vystudovali jakýkoliv bakalářský program na ESF, bez přijímacího řízení. S tím, že je 

rada přesvědčená, že se globálně jedná o kvalitní studenty. 

Diskutovala se také snaha zvýšit počty studentů, kteří vyjíždí v průběhu studia na zahraniční 

univerzity a stáže, protože podobné výjezdy jsou vnímány jako velmi pozitivní pro akademický i 

osobní rozvoj studentů. Nicméně programová rada si souběžně uvědomuje, že se jedná o studenty 

v posledních ročnících studia, kteří mohou mít odlišné pracovní či osobní priority. Z toho důvodu se 

nedá očekávat, že by se podařilo počty studentů dramaticky zvýšit. 

 

Komentář: 

V rámci zasedání rady vedoucí katedry seznámil členy rady s povinností vypracovat sebe-evaluační 

zprávu na program HPMV. Následně byly diskutovány jednotlivé kroky vypracování této zprávy. 

Mimo to byly diskutovány možnosti rozšíření zařazení jazyků do programu HPMV. 

Vzhledem k nekomunikaci stávajícího zástupce studentů bude nutné jej v programové radě nahradit. 


